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Beantwoording vragen LBO - Kamps, inzake BOSA subsidie 
 
 
Geachte leden van de raad, 
 
 
Op 25 april j.l. hebben wij van de heer Kamps van Leefbaar Borger-Odoorn 
schriftelijke vragen ontvangen inzake de BOSA subsidie. Via deze brief 
beantwoorden wij deze vragen.  
 
Vraag 1 Klopt het dat de BOSA regeling ook vóór aanvang van de 

bouwwerkzaamheden kunnen worden aangevraagd? 
Dat klopt. Bij een aanvraag vooraf moeten de activiteiten binnen 3 
jaar worden gerealiseerd. Bij goedkeuring van de aanvraag ontvangt 
de aanvrager 80% van het subsidiebedrag als voorschot. Na 
realisatie van het project wordt de subsidie definitief vastgesteld. 
Vervolgens wordt het restant van 20% uitbetaald. 

 
Vraag 2 Zo ja, hoe zo’n termijn mag er zitten tussen het moment van 

aanvragen en de daadwerkelijke start van de bouw? 
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Na het ontvangen van de subsidie dient binnen 9 maanden gestart te 
worden met de activiteiten. 
 

Vraag 3 Mocht VV HOVC geen aanspraak meer kunnen maken op de BOSA 
regeling, moet de gemeente dan deze kosten dekken? Zo ja, kan het 
college de hoogte van deze kosten aangeven? 

  Wanneer de vereniging geen uitbetaling ontvangt vanuit de BOSA 
regeling dan draagt de gemeente deze last. De vereniging heeft 
onlangs een bevoorschotting ontvangen ter hoogte van € 528.880,- 
om de betalingsverplichtingen aan de aannemer te kunnen voldoen. 
Zodra de vereniging een uitbetaling ontvangt vanuit de BOSA 
regeling dan dienen zij dit bedrag over te maken aan de gemeente. 
Een tekort op de bevoorschotting is een risico voor de gemeente. Dit 
is opgenomen in de kaders van het vastgestelde plan van aanpak 
van augustus 2022. Wanneer de uitkering hoger uitvalt dan de 
bevoorschotting dan dient de vereniging dit bedrag ook over te 
maken aan de gemeente.  

 
Vraag 4 Zijn er nog meer clubs/verenigingen in onze gemeente die een BOSA 

aanvraag hebben lopen bij het Rijk?  
Dat is bij ons niet bekend. Voetbalvereniging Borger zal een 
aanvraag indienen voor de realisatie van een nieuw clubgebouw op 
hun sportpark. Dit is afhankelijk van het beschikbaar stellen van 
projectbudget vanuit de gemeenteraad. 

 
Vraag 5 Zo ja, wat is de totale hoogte van het aangevraagde subsidiebedrag? 

Niet bekend. De aanvraag van SV Borger zal gelijkenissen vertonen 
met de aanvraag voor het clubgebouw in Odoorn. 

 
Vraag 6 Mocht het negatief uitpakken voor VV HOVC met betrekking tot de 

BOSA regeling, deelt het college dan de mening van de fractie van 
Leefbaar Borger-Odoorn dat bij toekomstige 
verbouwingen/nieuwbouw van sportcomplexen éérst de gelden van 
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de BOSA subsidie toegekend moet zijn, alvorens te starten met de 
bouw? 
 Nee, deze mening wordt niet gedeeld. De voorgestelde wijze gaat uit 
van een financieel gedreven aanpak. Het college is van mening dat 
de aanwezigheid en kwaliteit van sportaccommodaties een 
belangrijke voorwaarde is voor het aanbieden van sport en bewegen 
in onze gemeente. Deze voorzieningen zijn noodzakelijk voor het 
behouden van de leefbaarheid in de dorpen en het tegengaan van 
gezondheidsachterstanden bij onze inwoners. Beide aspecten 
hebben een preventieve werking.  

 
Meer informatie is te vinden op de website van de rijksoverheid; 
Stimulering bouw en onderhoud van sportaccommodaties (BOSA) 2024 | Subsidie 
| Dienst Uitvoering Subsidies aan Instellingen (dus-i.nl) 
 
 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Borger-Odoorn, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 

mr. M.N.J. Broers mr. J. Seton 
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